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از نیمکت موقت تا قهرمان جام حذفى
 آینده جبارى

 در دستان سیدورف

مجتبى جبارى که پــس از برکنارى میودراگ 
بوژوویچ روى نیمکت آبى پوشــان نشســت و با این 
تیم قهرمان جام حذفى شــد، در جلســه با کلارنس 
ســیدورف شــرکت خواهد کــرد تا تکلیــف ادامه 

همکارى اش با آبى پوشان مشخص شود.
مجتبى جبارى یا همان شــماره هشت معروف 
و منتقد ســال هاى نه چندان دور اســتقلال، پس از 
کنار رفتن محمد نوازى به عنوان دســتیار میودراگ 

بوژوویچ به نیمکت آبى ها اضافه شد.
وى قرار بود تا پایان فصل در نقش کمک مربى 
به بوژوویچ مشــاوره دهد اما وقتى اســتقلال در 9

مســابقه پیاپى موفق به برد نشــد، مدیران باشــگاه 
تصمیــم گرفتند براى هفتمین بــار در طول فصل، 

سرمربى تیم را تغییر دهند.
با برکنارى بوژوویچ، جبارى به عنوان ســرمربى 
موقت اســتقلال انتخاب شد، استقلال تحت هدایت 
او در اولیــن بازى با نتیجه پــرگل 5 بر 1 آلومینیوم 
اراك را شکســت داد، در دومین بازى، استقلال برابر 
چادرملو به تســاوى بدون گل رســید، اما در ادامه 
توانســت در مرحلــه یک چهارم نهایــى جام حذفى 
پیکان را شکســت دهــد و به نیمه نهایى برســد. با 
پیروزى مقابل صنعت نفت در این مرحله، اســتقلال 
راهى فینال شــد و در نهایت با شکست ملوان، جام 

قهرمانى را به دست آورد.
جبــارى پس از قهرمانى در جام حذفى در یک 
برنامه تلویزیونى حاضر شــد و ضمن انتقاد از برخى 
تصمیمات باشــگاه، اعلام کرد کــه تنها در صورتى 
در اســتقلال خواهد مانــد که به عنوان ســرمربى 
اصلى فعالیت کنــد. حالا آینده جبارى روى نیمکت 
اســتقلال در گرو جلســه اى اســت که قرار است با 
کلارنس سیدورف، مشــاور مدیرعامل باشگاه برگزار 
شــود. ســیدورف به تازگى وارد تهران شده و طبق 
اعلام رسمى باشگاه، وى تصمیم گیرنده نهایى درباره 

انتخاب سرمربى فصل آینده استقلال خواهد بود.
قرار اســت در این جلسه تکلیف ادامه همکارى 
با جبارى را مشــخص کنــد. از مدت ها قبل مدیران 
استقلال اعلام کرده اند به دنبال جذب یک سرمربى 
خارجى هستند و احتمال اینکه نیمکت استقلال در 
فصــل آینده در اختیار یک چهره خارجى قرار بگیرد 
زیاد اســت. حالا باید دید نتیجه جلســه سیدورف و 
جبارى چه خواهد بود و سرنوشــت نیمکت استقلال 

به کجا خواهد رسید.

چهره
ا ا ق تا ق ک ن ا

لیست خروج پرسپولیس
 بیشتر از 6 نفر شد

ســرمربى ترك تبار پرســپولیس تصمیم خود براى 
افزایــش تعداد بازیکنان لیســت مازاد این تیــم را گرفته 
است. تیم فوتبال پرسپولیس در ادامه تغییرات کلى لیست 
بازیکنان خود براى لیگ بیســت وپنجم همچنان از نظرات 
اسماعیل کارتال سرمربى ترکیه اى پیروى مى کند.سرمربى 
سرخپوشــان پایتخت قصد دارد دامنه لیست خروجى تیم 
را در حالى افزایش دهد که پس از مشخص شدن نام هایى 
چون مســعود ریگى، ســعید صادقى، گئورگى گولسیانى، 
ایوب العملود، عیســى آل کثیر و فرشاد فرجى در فهرست 
مازاد، همچنان بر تعداد این نفرات افزوده خواهد شد.وحید 
امیرى بازیکن باســابقه و ملى پوش ســابق پرســپولیس، 
تصمیم خود براى جدایى از جمع ســرخ ها را اعلام کرده تا 
این بازیکن باتجربه نیز از فهرست فصل آینده کنار گذاشته 
شود. علاوه بر او، 4 بازیکن دیگر نیز در آستانه قرار گرفتن 
در لیست مازاد هســتند. یاسین ســلمانى، سعید مهرى، 
فرشاد احمدزاده و الکسى گندوز نیز روى لبه تیغ سرمربى 
پرســپولیس راه مى روند تا در صورت جذب نفرات آنها هم 
از تیم بروند.کارتــال قصد دارد در ادامه فعالیت هاى نقل و 
انتقالاتى، پس از مشــخص شدن خریدهاى جدید باشگاه، 
مرحله دوم لیســت خروج را نهایى و به درویش مدیرعامل 
باشــگاه ارائه کند. بر اساس شــنیده ها، این لیست دوم نیز 
ممکن اســت شامل بازیکنان شناخته شده دیگرى باشد که 

در برنامه هاى تاکتیکى سرمربى جایى ندارند.

مشترى جدید مهدى طارمى 
مشخص شد

یک خبرنگار ترکیه اى مدعى شــد که ســران 
باشــگاه فنرباغچه ترکیه علاقه مند به جذب مهدى 
طارمى شــده اند.مهــدى طارمى مهاجــم تیم ملى 
فوتبال ایران فصل گذشــته و با قــراردادى به مدت 
دو فصــل از پورتو پرتغال راهى اینتر ایتالیا شــد اما 
نتوانســت انتظارات را برآورده سازد و در طول فصل 
بارها مورد انتقاد از ســمت رسانه هاى این کشور قرار 
گرفت.با توجه به پایــان رقابت هاى فوتبالى در فصل 
جارى براى تیم اینتر، سران این باشگاه قصد ورود به 
بازار نقل و انتقالاتى را دارند و از این رو روز یکشــنبه 
11 خــرداد ماه جارى یک رســانه ایتالیایى خبر داد 
که مهاجم ایرانى نراتزورى در لیست فروش تابستانى 
این تیم قرار گرفته اســت. در همین حال «ارِســان 
سِــردال» خبرنگار ترکیه اى در شبکه اجتماعى خبر 
داد که مهدى طارمى مورد توجه باشــگاه فنرباغچه 
قــرار گرفته اما هنوز مذاکره اى صــورت نگرفته ولى 

علاقه فنرباغچه واقعى است.

دریچه

ل ل

روابط عمومى ورزش همگانى فارس درخشید
 تقدیر فدراسیون از رکورد 
تاریخى حضور 165 هزار نفرى

  در گردهمایى سراســرى رؤســا و سرپرستان 
ورزش هاى همگانى کشــور که با حضور مســئولان 
کشورى در شیراز برگزار شد، از روابط عمومى هیئت 
ورزش هاى همگانى اســتان فــارس به عنوان یکى از 
موفق ترین روابط عمومى هاى کشــور در سال 1403

تجلیل شد.
به گــزارش روابط عمومــى هیئت ورزش هاى 
همگانى اســتان فارس،در این مراسم، حامد حسین 
زاده، مدیــر روابط عمومى  فدراســیون ورزش هاى 
همگانى کشــور با اشــاره بــه عملکرد درخشــان 
محمدرضــا جعفرى، مدیــر روابــط عمومى هیئت 
فارس، از نقش آفرینى مؤثر او در پوشــش رســانه اى 
و اطلاع رسانى هوشمندانه برنامه هاى ورزش همگانى 
اســتان به ویژه برنامه «صبح و نشاط»، تقدیر ویژه به 
عمل آورد و لوح تقدیرى توســط على خلیلى، رئیس 

فدراسیون ورزش هاى همگانى به وى اهدا شد.
برنامه ملى صبح و نشــاط در شــیراز، با ثبت 
رکورد تاریخى حضور 165 هزار نفرى شــهروندان،  
عنــوان یکى از بزرگ ترین اجتماعات ورزش همگانى  
کشــور را از آن خود کرد. پوشش رسانه اى گسترده، 
تولید محتواى خلاقانه و فعالیت هاى منظم در فضاى 
مجازى از جمله دلایل موفقیت چشمگیر این رویداد 

معرفى شد.
محمدرضا جعفرى در حاشــیه این مراســم با 
اشــاره به اهمیت نقش راهبــردى روابط عمومى ها 
مســئول انتشــار  گفت:روابــط عمومى دیگر صرفاً 
خبر نیســت؛ بلکه یک بازوى فرهنگى و اثرگذار در 
ارتقاى سبک زندگى و نهادینه سازى فرهنگ ورزش 
در جامعــه اســت.وى در ادامه با اســتناد به بیانات 
مقــام معظم رهبرى که فرموده انــد «ورزش باید به 
فرهنگ عمومى تبدیل شــود»، بر لزوم اطلاع رسانى 
هدفمند، جریان سازى رســانه اى و تعامل مستمر با 
اقشــار مختلف مردم تأکید کرد. در پایان مراسم، از 
حمایت ها و نگاه توســعه محور سیروس پاك فطرت، 
رئیس هیئــت ورزش هاى همگانى اســتان فارس و 
همراهى همیشگى على خلیلى، رئیس فدراسیون نیز 
قدردانى شــد. اهداى این تقدیرنامه، مهر تأییدى بر 
عملکرد رســانه اى موفق هیئت ورزش هاى همگانى 
فارس در ســالجارى به شــمار مى آید و امید است با 
حمایت دســتگاه هاى تصمیم ساز اتفاق هاى خوبى 
براى ســلامت مردم فهیم استان فارس و کشور رقم 

زده شود .

مدیرعامل باشگاه فجر شهید سپاسى شیراز: 
ارسلان در لیگ برتر

 مى درخشد

مدیرعامل باشگاه فجر شهید سپاسى شیراز 
با اشاره به نخستین خرید این تیم در فصل نقل و 
انتقالات، گفت: ارسلان مطهرى مهاجمى باتجربه 
اســت که با انگیزه هاى بالا خــود در لیگ برتر 
خواهد درخشید. ســرهنگ حسن کریمى اظهار 
کرد: بازیکنانى مانند غلامزاده و ســجاد جعفرى 
در فهرســت تمدید قرار دارند و بــا حفظ آنها، 

مى توانیم انسجام تیمى خود را تضمین کنیم.
وى با بیان اینکه ارسلان مطهرى نخستین 
خرید این تیم بوده است، گفت: معتقدیم حضور 
او مى تواند خط حمله مــان را تقویت کند، البته 
این پایان کار نیســت و تلاش مى کنیم در کنار 
مطهرى، یک مهاجم جوان و چند بازیکن مکمل 
دیگر به تیــم اضافه کنیم. مى دانیــم لیگ برتر 
سخت و پررقابت اســت و نیاز به نفرات آماده و 

باتجربه داریم.
مدیرعامــل فجرسپاســى درخصوص ادامه 
رونــد نقل وانتقالات توضیح داد: مــا حتماً چند 
جاى خالى در لیست بازیکنان خواهیم گذاشت تا 
بتوانیم در روز هاى پایانى نقل وانتقالات بازیکنان 
ســرباز یا بى تیــم را جذب کنیم. این سیاســت 
همیشه در فجرسپاسى جواب داده و به دنبال آن 
هســتیم که بهترین گزینه ها را در زمان مناسب 

به ترکیب اضافه کنیم.
کریمى با اشــاره به کادر فنى تیم گفت: بر 
اســاس نظر آقاى پیروز قربانى، قرار اســت یک 
دســتیار جدید به کادر فنى اضافه شود تا نقاط 
ضعف احتمالى در کادر را پوشــش دهیم. قربانى 
مربى صاحب ســبک و باتجربــه اى در لیگ برتر 
اســت و با این برنامه ریزى مطمئنم تیم خوبى را 

به لیگ برتر خواهیم فرستاد.
وى در پایان خاطرنشــان کرد: ورود دوباره 
به لیگ برتر، هیجان بزرگى براى فوتبال شیراز و 
استان فارس است. ما در تلاشیم با حفظ آرامش 
و برنامه ریــزى درســت در نقل وانتقالات، تیمى 
درخور نام فجرسپاسى آماده کنیم و در ورزشگاه 
پارس، میزبان شایســته اى براى تیم هاى بزرگ 

لیگ باشیم.

واکنش قلعه نویى به غیبت ترابى و تاکید بر شایستگى جوانان

کسانى دعوت مى شوند که به افکار تاکتیکى ما بخورند
ســرمربى تیم ملى فوتبــال ایران بــا تاکید بر 
شایســتگى بازیکنان دعوت شــده به اردوى پیش از 
بازى با قطر و کره شــمالى گفــت «امیدوارم در لیگى 
که منتج به جام جهانى مى شود شرایط جوانان بسیار 
خوب باشــد. یقینا در لیگ بعدى باید کارایى بهترى 

داشته باشند تا در برنامه هاى تیم ملى قرار بگیرند.»
 پس از پشت سر گذاشــتن چند مرحله اردوى 
آماده سازى و اعلام فهرست نهایى از سوى کادر فنى، 
ملى پوشــان از دیروز اردوى شــبانه روزى خود را آغاز 

کردند.
امیر قلعه نویى در حاشیه تمرین تیم ملى پیش 
از اعزام به قطر گفت: برنامه آماده ســازى در این اردو 
کمى ســخت بود. با توجه به فاصله لیگ که بیست و 
پنجم تمام شد نه مى توانستیم بازیکنان را رها کنیم و 
نه به اردو بیاوریم چرا که 25 روزه مى شــد. به همین 
خاطر ســه گروه بازیکن را دعوت کردیــم که برنامه 
بسیار خوبى بود و منتج به لیست نهایى شد. بازیکنان 
جوان و کســانى که الان نیستند بســیار خوب بودند 
و مــا را به جوانان امیدوار کردنــد. امیدوارم در لیگى 
که منتج به جام جهانى مى شود شرایط جوانان بسیار 
خوب باشــد. یقینا در لیگ بعدى باید کارایى بهترى 

داشته باشند تا در برنامه هاى تیم ملى قرار بگیرند.
وى درباره غیبت مهــدى ترابى در اردو گفت: با 
احترام به همه بازیکنانى که در لیگ زحمت مى کشند 
من حــق دارم درباره بازیکنانى که در اردو هســتند 
صحبت کنــم. بازیکنان خیلى شایســته اى داریم که 

خیلى ما را امیدوار کردند.
قلعه نویى با بیان اینکه «کادر فنى به دنبال بازى 
با تیم هاى مطرح دنیاســت،» گفت: از این نوع بازى ها 
استقبال مى کنیم. باید شــرایط را هم ببینیم. دوست 
ندارم راجع به به جزییات صحبت کنم. دوســت داریم 
با تیم هاى خوب بازى کنیم تا عیار تیم ملى مشخص 

شود.
وى دربــاره جزییــات تشــکیل تیــم ب هــم 
خاطرنشان کرد: این دو بازى [برابر قطر و کره شمالى] 
در ســیدبندى و رنکینگ براى ما اهمیت زیادى دارد. 

هرکســى که شایسته باشد و بهترین در زمان خودش 
باشــد انتخاب مى شود. در تیم ملى به غیر از دو پست 
دفاع وســط و دروازه بان در بقیه پســت ها نمى توانیم 
بیشــتر از دو بازیکن انتخاب کنیم. مهدى هاشم نژاد 
خیلى خوب بود اما در پســتش بازیکنان خیلى خوبى 
بودند. برخى جاها شــاید اشتباه کنیم اما بازیکنانى را 

انتخاب مى کنیم که به افکار تاکتیکى ما بخورند.
ســرمربى تیم ملى افزود: در تمرین صبح خیلى 
به بازیکنــان بابت انگیزه در این دو بازى تاکید کردم. 
ایــن بازى ها ملاك مــا براى بازى هاى بعدى اســت. 
بازى با قطر باعث مى شــود بازیکنانمان را براى سال 
آینده در نظــر بگیریم. مثلا لیورپول بعد از مســجل 
شــدن قهرمانى، نتایجش خوب نبود اما ما اینطور فکر 
نمى کنیم. اگر بازیکنى در این 2 بازى شــرایط خوبى 
نداشته باشد شــاید براى بازى هاى بعدى هم شرایط 

خوبى نداشته باشد.
قلعه نویــى درباره انتظاراتش از مســئولان براى 
حمایت از تیم ملى گفت:جزییــات را نباید باز کنیم. 
کادر فنــى یک خواســته اى دارد و بر اســاس آن نیز 
برنامه داده اســت. هى بگوییم مشــکلاتى داریم و راه 
فرار براى خودمان بگذاریم خوب نیســت و من از این 

دست مربیان نیســتم. ارتباطات بین المللى ما شاید 
مثل 10 ســال قبل خوب نباشد. از سوى دیگر مسائل 
مالى نیز هســت. مثلا تیم هاى بــزرگ 4 یا 5 میلیون 
دلار بــراى بازى تدارکاتى مى خواهنــد که تامین آن 
دشــوار است. مســئولان دولت یا مجلس مى خواهند 
بهترین شــرایط را براى تیم ملى فراهم کنند. درست 
اســت که ما با مشکلاتى که داشــتیم به جام جهانى 
صعود کردیم. مثلا هیچ وقت در ادوار جام جهانى این 
نبوده که چند بازى میزبان نباشیم. توقع داریم وقتى 
این کار بزرگ را انجام داده ایم به تیم ملى توجه شود. 
برخــى مى گویند صعود ما به جام جهانى کار آســانى 
بوده است اما یک سوال دارم؛ قبل از فیفا دى چند تیم 
صعودشان در آسیا به جام جهانى مسجل شده است؟ 

پس سخت است دیگر.
وى افزود: فقط تکلیــف دو تیم ایران و ژاپن در 
آســیا مشخص شده اســت. ژاپن اصلا مشکلات ما را 
نداشــت. صعود یک مرحله از کار ماست که خیلى با 
سختى انجام شــد. باید از تاج و اعضاى هیات رییسه 
فدراســیون تشــکر کنم اما توقعمان از مسئولان این 

است که نهایت حمایت را از تیم ملى داشته باشند.
قلعه نویــى در پایــان گفت: در هــر دو دوره اى 

کــه در خدمت تیــم ملى بودم نهایت همــکارى را با 
سازمان لیگ داشــته ام. این طرف قضیه هم همه نوع 
همکارى کرده اســت اما در 2 فیفادى آسیب دیدیم 
کــه برنامه هاى لیگ بــه ما لطمــه زد. مثلا در جاى 
دیگر فدراسیون فوتبال برنامه ریزى مى کند اما اینجا 
ســازمان لیگ ما با دغدغه هایى روبرو است که باید به 

آنها هم حق بدهیم.
بازیکنان از ساعت 11 امروز با حضور در مجموعه 
تمرینــى پــک و پــس از صحبت هــاى ابتدایى امیر 
قلعه نویى، تمرین نوبت صبح خود را برگزار کردند که 
شامل حرکات کششى، نرم دوى و تمرینات قدرتى بود. 

تمرین صبحگاهى حدود 50 دقیقه به طول انجامید.
در ایــن تمرین، بازیکنان ابتدا در ســه گروه به 
حرکات کششــى و نرم دوى پرداختند، سپس پس از 
گرم کردن بدن، تمرین با وزنه را پشــت سر گذاشتند 
و در ادامه در دو گروه تمرینات ســرعتى و کششى را 

دنبال کردند.
پیش از آغــاز تمرین، امیر قلعه نویى ســرمربى 
تیم ملى با خوش آمدگویــى به بازیکنان، صحبت هاى 
انگیزشــى و فنى خــود را مطرح کرد. او با اشــاره به 
اهمیــت بهره بردارى حداکثــرى از فرصت ها، به ویژه 
براى بازیکنان جوان، تأکید کرد: «آینده از آن جوانان 

است؛ قدر این فرصت ها را بدانید.»
سرمربى تیم ملى همچنین با اشاره به بازى تیم 
ملى مقابل ژاپن در جام ملت هاى آسیا گفت: «برخى 
معتقدند آن بــازى، بهترین نمایش ســال هاى اخیر 
تیم ملى بود اما مــن چنین نظرى ندارم. مطمئنم در 
جام جهانى عملکرد بهترى خواهید داشــت چون این 

توانایى را در شما مى بینم.»
وى با اشــاره به اهمیت ســال منتهــى به جام 
جهانى خطاب به بازیکنان تأکید کرد: «در این ســال 
باید بهترین نسخه از خودتان باشید. هم از نظر فنى و 

هم اخلاقى مراقب رفتار و عملکردتان باشید.»
قلعه نویى در پایان گفــت: دیدار مقابل قطر یک 
مســابقه بسیار مهم است. انتظار دارم همه بازیکنان با 

بالاترین سطح انگیزه و تمرکز در اردو حاضر باشند.

خش فا گان ش

فارس

پوستر مسابقات کشتى فرنگى جام تختى در شیراز رونمایى شد
در مراسمى رسمى پوستر رسمى مسابقات بین المللى کشتى فرنگى 
جام جهان پهلوان تختى رونمایى شــد و شــهردار شیراز با امضاى پوستر، 

حمایت خود را از این رویداد ورزشى اعلام کرد.
 عضو کمیته برگزارى این مســابقات در این مراســم گفت: در آغاز 
لازم مى دانم از شــهردار شــیراز و همچنین مدیریت هتل بزرگ چمران 
و مدیریت شــرکت نفــت و گاز زاگــرس جنوبى به خاطــر حمایت هاى 

بى دریغشان قدردانى کنم.
وى افزود: اعضاى شــوراى شــهر شــیراز، اداره کل ورزش و جوانان 
فارس، رســانه هاى ورزشى و صدا و ســیماى فارس نیز همواره حامى این 

مسابقات بوده اند.
خوبیارى با اشاره به تلاش هاى مستمر براى اخذ میزبانى این رقابت ها 
گفت: رقابت ها در ســالن ورزشى دســتغیب برگزار مى شود و تاکنون پنج 
تیــم خارجى حضور خود را قطعى کرده انــد. امیدواریم در روز هاى آینده 

دیگر تیم هاى دعوت شده نیز حضور خود را نهایى کنند و این مسابقات در 
سطحى جهانى و با شکوه در شیراز برگزار شود.

وى ادامه داد: این رویداد، تنها یک مســابقه بین المللى نیست، بلکه 
انتخابى تیم ملى امید و بزرگســالان براى حضور در رقابت هاى کشور هاى 
اسلامى نیز به شمار مى رود. علاوه بر این، در دو وزن 82 و 130 کیلوگرم، 

انتخابى تیم ملى براى مسابقات جهانى برگزار خواهد شد.
به گفته خوبیــارى، در وزن 82 کیلوگرم، محمدعلى گرایى، قهرمان 
جهان و فرخى، کشــتى گیر آینده دار اســتان فارس به مصاف هم خواهند 
رفت. در وزن 130 کیلوگرم نیز شاهد رقابت میان امین میرزازاده، قهرمان 

سوم المپیک و جهان، با یوسفى و هدایتى خواهیم بود.
خوبیــارى با تأکیــد بر اهمیت اطلاع رســانى و تبلیغــات محیطى 
مسابقات، خواستار همکارى بیشتر شهردارى شیراز و شوراى اسلامى شهر 
براى معرفى هرچه بهتر این رویداد شــد.  وى ابراز امیدوارى کرد که این 

مسابقات به افتخارى دیگر براى شیراز و مردم ورزش دوست این کلانشهر 
تبدیل شود.

ورزشگاه پارس براى میزبانى لیگ برتر نیازمند کارهاى زیادى است
مســئول رقابت هــاى لیگ برتر فوتبــال ایران 
گفت: ورزشــگاه پارس براى لیگ برتر آماده نیست، 

اما امیدواریم به موقع آماده شود.
امیرحسین روشــنک در جریان بازدید خود از 
ورزشــگاه پارس شیراز به برنامه هاى آماده سازى این 
ورزشــگاه اشــاره کرد و از تلاش هاى صورت گرفته 
براى میزبانــى فصل آینده لیگ برتــر خبر داد، اما 
تاکید کرد که این ورزشگاه هنوز کار هاى زیادى دارد 

تا براى این رقابت ها آماده شود.
مســئول رقابت هاى لیگ برتــر فوتبال ایران با 
اشــاره به صعود تیم ریشــه دار فجرسپاسى به لیگ 
برتر، این موفقیت را به مردم فارس و علاقه مندان به 
فوتبال تبریک گفت و افزود: با توجه به فاصله کم تا 
آغاز فصل جدید، بازدیدى از ورزشگاه پارس داشتیم 
و امیدواریم با ادامه روند آماده ســازى، این ورزشگاه 

دهــه اول مردادماه اعلام کرد و افــزود: تاریخ دقیق روشــنک زمان شــروع رقابت هاى لیگ برتر را براى آغاز لیگ برتر مهیا شود.

آغاز لیگ در هفته پیش رو مشــخص خواهد شد، اما 
قطعا دهه اول مردادماه لیگ برتر آغاز مى شود.

وى در پاســخ بــه پرسشــى دربــاره آمادگى 
ورزشگاه پارس گفت: امیدواریم این ورزشگاه به آغاز 
لیگ برسد. با تلاش هاى استاندار، شهردار، مجموعه 
ورزش اســتان، هیئت فوتبال و دیگر بخش ها، روند 
آماده سازى تسهیل خواهد شد. گرچه هنوز کار هاى 
زیادى باقى مانده است، اما با همکارى و همت همه، 
این اتفاق شــدنى است. روشــنک ورزشگاه پارس را 
بســیار خوب توصیف کــرد و افزود: این ورزشــگاه 
نیازمند بازنگرى و آماده سازى بخش هایى است که به 
دلیل دور ماندن چند ساله از مدار رقابت ها، نیازمند 
اورهال هستند. امیدواریم با تطبیق با استاندارد هاى 
ســخت گیرانه ترى که هر ســاله در لیگ برتر اعمال 
مى شود، شــاهد برگزارى بازى ها در این ورزشگاه از 

ابتداى فصل جدید باشیم.

حداقل 7 سال حبس در انتظار دوومیدانى کاران ایران
یک وکیل کره اى که مســئول پرونده تجاوز ملى پوشان دوومیدانى 
ایــران به یک زن کره اى اســت، از احتمال زندانى شــدن آنها به مدت 

حداقل هفت سال خبر داد.
پس از اینکه روزنامه «Korea Daily» با انتشــار خبرى مدعى 
شد ســه ورزشکار و یک مربى ایرانى شرکت کننده در مسابقات قهرمانى 
دوومیدانى آســیا 2025 که در شــهر گومى واقع در استان گیونگبوك 
کره جنوبى برگزار مى شــد، توســط پلیس به اتهام تجاوز جنسى به یک 
زن کره اى دســتگیر شده اند، حالا خبر مى رسد که قربانى این پرونده در 
مراجع قضایى موضوع را پیگیرى مى کند. مراسم اختتامیه این مسابقات 
در حالى در تاریخ 31 مِى (10 خرداد) برگزار شد که پلیس کره جنوبى 
در همان روز گزارشــى دریافت کرد مبنى بر اینکه زنى حدوداً 20 ساله 
حدود ســاعت 7 صبح همان روز توسط ورزشکاران ایرانى و افرادى دیگر 

در هتلى در شهر گومى مورد تجاوز جنسى قرار گرفته است.
حالا پایگاه کــره اى «Nate» در این خصــوص گزارش مى دهد؛ 
یک ورزشــکار تیم ملى دوومیدانى ایران، یک زن کره اى حدوداً بیســت 
و چند ســاله را به خوابگاه خود کشــاند و وقتى او وارد اتاق شــد، یک 
ورزشــکار ایرانى و یک مربى که پنهان شــده بودند، بــا هم به او حمله 
کردند. قربانى پس از اینکه توســط این سه مرد مورد تجاوز جنسى قرار 
گرفت، موضوع را به پلیس گزارش داد و همه مظنونان در محل دستگیر 
شدند. مظنونان در حال حاضر به عنوان جنایتکار تحت بازجویى هستند 

و آژانس تحقیقاتى در حال بررسى حکم بازداشت است.

بئوم ســیک کیم وکیل شرکت دالیان (شــرکت حقوقى که وکالت 
پرونده این قربانى را به دست گرفته است)، گفت: این حادثه یک پرونده 
جدى تجاوز و آزار جنســى اســت که در جریان یک مســابقه ورزشى 
بین المللى رخ داده اســت. عامــلان نمى توانند صرفاً بــه این دلیل که 
تبعه خارجى هســتند، از مسئولیت قانونى شانه خالى کنند. ما مطابق با 
رویه هاى عدالت کیفرى کره، اقدامات قانونى قوى و کاملى انجام خواهیم 

داد.
بئوم ســیک کیم دادستان نظامى سابق ارتش جمهورى کره جنوبى 
اســت که از ابتــداى پرونده با قربانى در ارتبــاط نزدیک بوده و حمایت 
شــخصى، پیشگیرى از آسیب ثانویه و همچنین کمک حقوقى به آژانس 

تحقیقاتى و حمایت نزدیک از پیشرفت پرونده را ارائه کرده است.
شرکت حقوقى دالیان با انتشار بیانیه اى اعلام کرده است: «به طور 
خاص، این پرونده مشــمول جرم تجاوز جنسى ویژه طبق ماده چهار بند 
یک قانون ویژه مجازات جرایم جنســى اســت و حکم آن مى تواند هفت 
سال یا بیشتر و یا حتى تا حبس ابد باشد. حتى براى مظنونین خارجى، 
قانــون جزاى کره صرف نظر از ملیت براى جرایــم ارتکابى در کره طبق 
ماده دو قانون جزا (جرایم داخلى) اعمال مى شود. حتى اگر جرم در حین 
شرکت در یک مســابقه بین المللى رخ داده باشد، دادگاه هاى جمهورى 
کره طبیعتاً طبق ماده ســه (صلاحیت رسیدگى به جرایم داخلى) قانون 

آیین دادرسى کیفرى، صلاحیت رسیدگى دارند».
در ادامه بیانیه این شــرکت حقوقى آمده اســت: «ما حقیقت این 

پرونــده را تا انتهــا پیگیرى و از قربانى در کل فرآیند دادرســى کیفرى 
محافظت خواهیم کرد تا مجرمان به طور عادلانه مجازات شــوند. بخشى 
که مــا در این پرونده بیشــترین بر آن تأکید داریــم حمایت از حقوق 
بشر قربانى اســت. مطابق با ماده 30 (قانون ویژه مجازات و غیره جرایم 
جنســى)، اقداماتى نیز براى محافظت از هویــت قربانى در طول فرآیند 
تحقیقــات و کاهش مواجهه غیرضرورى یا درد روانى انجام مى شــود. ما 
این پرونده را صرفــاً به عنوان یک اختلاف حقوقى نمى بینیم، بلکه آن را 
به عنــوان مبارزه اى براى محافظت از جان قربانــى در نظر مى گیریم. ما 
قاطعانه با هرگونه فشــار خارجى یا تــلاش براى توافق مخالفت خواهیم 

کرد».
این بیانیه اینطور به پایان مى رسد: «اگرچه باید با این حادثه جدى 
برخورد شــود، اما ما به شدت واکنش نشــان خواهیم داد تا مجرمان به 
دلیل مســئله بزرگ انتخابات ریاســت جمهورى، گویى که هیچ اتفاقى 
نیفتاده اســت، به کشــورهاى خود باز نگردند. زمان آن رســیده است 
که قبل از وضع قانون مجازات شــدید براى جرایم مرتکب شــده توسط 
خارجى ها، شدت عمل سیستم قضایى جمهورى کره را به مجرمان نشان 
دهیم. حادثه اى مانند پرونده قتل ایته وون هرگز نباید دوباره اتفاق بیفتد 
و این حادثه یک موضوع جدى است که فراتر از یک پرونده جنایى ساده 
و یک مسابقه ورزشــى بین المللى است و مستقیماً با مسائل دیپلماتیک 
و حقوق بشــر مرتبط است. خواسته هاى قربانى باید تا حد امکان محترم 

شمرده شود و حفاظت از آنها باید در اولویت اصلى باشد».

سیدورف: استقلال قهرمانان را پیدا مى کند
مراسم امضاى قرارداد رســمى کلارنس سیدورف با باشگاه استقلال 
برگزار شد تا این چهره مطرح فوتبال جهان، فعالیتش را رسما در استقلال 

آغاز کند. 
کلارنس ســیدورف، مشــاور مدیرعامل باشگاه اســتقلال در مراسم 
امضــاى قــرارداد و معارفه خود گفــت: از مدیرعامل بــراى صحبت هاى 
زیبایشــان تشکر مى کنم و از ایران بابت استقبال گرم ممنونم. از استقلال 
تشــکر مى کنم که این فرصت بى نظیر را در اختیــار من قرار داد. از همه 
هواداران ایرانى تشــکر مى کنم که گرم و پرشور هستند. به تاریخ فوتبال 
ایــران احترام مى گــذارم. به نظر من ایــران در بالاترین ســطح فوتبال 

آسیاســت. وقتى صحبت از باشــگاه هاى بزرگ مى کنیم، استقلال یکى از 
بزرگترین باشگاه هاى آسیاست. تاریخ باشگاه معرف همه چیز است.

 آنهــا قهرمانان را پیدا مى کنند تا بــا هم همکارى کنند. چند هفته 
اســت که فعالیت خود را شــروع کردم و خیلى کار کرده ام. مى خواســتم 
از مدیریت و هیات مدیره باشــگاه تشــکر کنم که در پشــت پرده با من 
همکارى مى کنند. مى دانم که خیلى هیجان و خواســته زیادى اســت که 
مربى و بازیکنان جدید را بشناســیم. هواداران و رسانه ها مى دانند که باید 
صبور باشــند. اســتقلال به آنچه تعلق دارد برمى گردد. بردن جام حذفى 

شروع مسیر است.


